



### Kenfair Travel Limited

Kenfair Travel Limited ("Kenfair Travel") is a wholly-owned subsidiary of the Group. It obtained its travel agency license in 2003.

The mission of Kenfair Travel is to render quality travel-related services to local and regional exhibitors and international buyers, mainly from the Group's trade fairs. These services include special travel packages, hotel accommodation, transportation, air-ticketing and tour arrangement.

During the Seven Months Period, Kenfair Travel provided special travel packages to 380 exhibitors of the Asia Expo – Poland and 280 exhibitors of the Kenfair Asian expo; it also handled over 1,000 hotel bookings for buyers and exhibitors attending the 'Mega Show' series in Hong Kong.

Kenfair Travel has been an integral part of the Group's value-added exhibition support services as well as an additional revenue stream of the Group.

### 建發旅運有限公司

建發旅運有限公司（「建發旅運」）為本集團的全資附屬機構，於二零零三年取得旅遊代理牌照。

建發旅運的宗旨是為主要參與本集團所舉辦的貿易展覽會之本地與及亞洲區參展商以至國際買家提供優質旅遊相關服務，包括特設之旅遊套票、酒店住宿、交通、票務及旅程安排等。

於七個月期內，建發旅運為380名「波蘭—亞洲博覽會」參展商及280名「拉斯維加斯—亞洲博覽會」參展商提供旅遊套票服務，並為參與於香港舉行的「亞洲展覽盛事」系列的買家及參展商處理超過1,000宗預訂酒店房間事宜。

建發旅運為本集團展覽會增值支援服務不可或缺的一部分，並為本集團提供額外的收入來源。

